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RIVET Protokoll Styrelsesammanträde tisdag 2023-06-13  

  

Ordföranden öppnade dagens möte med att hälsade alla välkomna.  

Mötet hölls i ett konferensrum i V2 på Ringhals. 

  

1. Föregående mötesprotokoll  

  

Protokoll från styrelsemöte 2023-05-23 gicks igenom och lades till 

handlingarna.  

  

2. Rapporter och skrivelser 

 

Inget nytt. 

 

Se även aktivitetslistan i Dropbox. 

  

3. Ekonomi   

 

Fortfarande oförändrat gott ekonomiskt läge. 

Äskande om bidrag för 2024 från Ringhals har skickats in. 

Styrelsen behöver en laptop för effektivare och säkrare styrelsearbete. 

Åke kollar på ett lämpligt köp i prisläget 5000 – 7000 kr. 

Pågår, inte gjort något inköp ännu. Åke jobbar vidare med detta. 

 

4. Medlemsläget  

  

I dagsläget har RIVET 271 medlemmar. 

En pensionärer har skickat in ansökan om att få gå med i Veteranerna men inte fått 

svar. Monica och Nisse kollar om det är något strul med mailadresser. 

Magnus kontaktar vederbörande. 

Kvarstår. 
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5. Program/Mötesplan 2023 och framåt 
 

Flytta genomförda aktiviteter till den befintliga historiska listan. (Nils) 

I den nya aktivitetslistan flyttas genomförda aktiviteter först till en historisk flik. 

Nils och Monica flyttar sedan till Dropbox och hemsidan. 
 

Studiebesök vid tunnelbygget i Varberg, fredag 2023-05-26. 

50 deltagare var anmälda vilket är maxgränsen för besöket. 

Besöket var väldigt uppskattat. 

Lars Martinsson håller på med en reseskildring som kommer på hemsidan. 
 

På dagens styrelsemöte var vi och rensade gamla dokument och annat bråte som 

samlats i Veteranernas lokal i UB12. 

Vi avslutade med kaffe och Ritas smarrigt fikabröd. 

Detta blev även avslutet på våren och början på ett härligt sommarlov. 
 

Vårens och höstens verksamheter, se aktivitetslistan i Dropbox. 
 

I närtid: 
 

Besök på Borås Energi kraftvärmeverk kombinerat med ett besök på textilmuseum i 

Rydal och kraftstationen i Rydal. Lunch i Rydal. 
 

Samarbete med veteranföreningarna i Stenungsund och Trollhättan. 

 

6. Webbfrågor  
  

Monica och Nisse kollar om inkommande mail från en blivande medlem ej gått 

vidare. Se även pkt. 4 

Problem med Dropbox: 

Styrelsemedlemmar får påminnelse om att det är fullt och man behöver börja betala 

för tjänsten. Efter mycket diskussioner och gissningar beslutades att Monica och 

Nisse reder ut vad som gäller och tar fram förslag på hur RIVET ska ha det i 

framtiden. Lämna Dropbox och ta någon annan plattform? 

Nisse ska rensa i Dropboxen för att få ner mängden. 
 

7. Övriga frågor 
 

Inga nya frågor. 

 

8. Nästa styrelsemöte  
  

Nästa styrelsemöte tisdag 2023-08-22 kl.10.00 (lokal meddelas senare). 
 

Åke tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. 

 

 

…………………………..   …………………………………..  

Magnus Bengtsson    Åke Wallin  

Protokollskrivare   Ordförande 

 


